
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 932
Mener ministeren, at det er rimeligt at acceptere op til 22 dB ved en kontrol-
måling, når grænseværdien er 20 dB med henvisning til en påstået usikker-
hed på 2 dB. Med en måling på 22 dB med en usikkerhed på 2 dB er det vel
lige sandsynligt om der reelt er tale om et niveau på 24 dB eller om grænsen
på 20 dB er overholdt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
medlem
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